
Onduidelijk is in hoeverre de geconstateerde 7,8% afwijking een resultaat is van oude, met de natte 
vinger vastgestelde, energielabels – deze waren immers 10 jaar geldig. 

Inmiddels is de wetgeving danig aangepast en het kan betekenen dat het wederom aanscherpen van 
wet- en regelgeving gewoon overbodig is en slechts kostenverhogend zal werken. 

Voor nieuwe gebouwen bestaan er bouwvoorschriften en voor bestaande gebouwen bestaan er 
energierekeningen die ingezien kunnen worden als indicatie – waarom niet gewoon gebruik maken 
van dit soort aanwezige data? 

Het kan beslist geen kwaad om dit te onderzoeken, beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald! 


